
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 18. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 179
Af udkast til lovforslag om ændring af lov om ungdomsuddannelser for unge
med særlige behov fremgår det, at der i dag er stor variation i de individuelle
uddannelsesplaner og dermed en risiko for en stor variation i den kvalitet af
undervisning, den enkelte elev modtager. Har der i ministerens arbejdsproces
indgået overvejelser om, hvorledes kvaliteten i uddannelsesplanerne kan styr-
kes, og vil ministeren i givet fald dele disse overvejelser med andre? Hvis mi-
nisteren ikke har foretaget overvejelser om kvaliteten i uddannelsesplanerne
kan øges, skyldes det da en forglemmelse, eller er det fordi, ministeren trods
de klare udmeldinger ikke har ment, at dette var nødvendigt, fordi kvaliteten
var/er god nok?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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